
Z VOLILNO-PROGRAMSKE SEJE OK ZSMS LJUBUANA CENTER

Kadrovske težave
Volilno-programska seja občinske konference ZSMS
/e bila priložnost za temeljit pregled dosedanjega
dela mladih v občini. Eno izmed ključnih vprašanj pa
slej ko prej ostaja: kako izboljšati delovanje in kako
povečati aktivnost med mladimi? Resda tudi uspehov
ne manjka, a s precejšnjo mero samokritičnosti so v
razpravah ugotavljali, da bo treba dejavnost na mar-
slkaterem področju povečati.

Med nalogami, ki čakajo
mlade v Centru v prihodnjem
obdobju, velja vsekakor ome-
niti prizadevanja za presega-
nje forumskega dela, pri če-
mer gre zlasti za povezanost
med občinsko konferenco in
osnovnimi organizacijami
ZSMS. Centri in komisije za
razna področja so sicer v mi-
nulem mandatnem obdobju
precej napredovali, a vendar
nekaterim izmed njih nekoli-
ko »pohaja sapa«, kot pravijo,
zlasti zaradi kadrovskih težav.

Poleg omenjenih nalog pa
se bodo morali seveda tudi
mladi bolj dejavno vključeva-

ti v razreševanje nekaterih ak-
tualnih vprašanj. Prizadeva-
nja za stabilizacijo gospodar-
stva zagotovo še kako zadeva-
jo tudi mlade, ki zdaj vse pre-
pogosto stojijo ob strani. Več-
jo pozornost bodo morali v
prihodnjem obdobju nameni-
ti tudi področju trgovine, kjer
deluje precejšnje število os-
novnih organizacij ZSMS.
Mnogo dela bo še na področju
usmerjenega izobraževanja,
pri organiziranju osnovnih or-
ganizacij, tam, kjer jih še ni
oziroma tam, kjer mladi ne
delujejo. Podobno velja tudi
za idejno-politično usposab-

ljanje mladih, za nadaljnje ra-
zvijanje mladinskega prosto-
volfnega dela, informiranja in
nekatera druga področja. Le
tako bo mladinska organizaci-
ja okrepila svojo vlogo v druž-
bi in se enakopravno vključe-
vala v razvoj našega družbe-
nopolitičnega sistema samou-
pravljanja.

Mladi so za predsednika
občinske konference ZSMS
Ljubljana Center ponovno
izvolili Pavla Penso, za se-
kretarja Emila Troho ter 15-
člansko predsedstvo.
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